
SETKÁNÍ ŽÁKOVSKÉHO PARLAMENTU DNE 13. 1. 2023 

  

PROGRAM: 

1. Informace od ZŘ Lucie Nguyen – informace o vandalismu ve škole – ničení vybavení, zařízení, 

pomůcek. Připomenutí vyhlášky Města Chomutov  (OZV 3/2022), která zakazuje používání 

pyrotechnických pomůcek v zastavěném území. Upozornění na nebezpečnost používání 

pyrotechnických pomůcek v okolí školy či dokonce ve škole.  

2. Potvrzení a shrnutí zapojení do projektu Hrdá škola – společné zapojení do tematických dnů – 

velmi pěkný Suit-up den, zábavný Den bez batohu a hned příští týden – Den dvojčat. Ale především 

informujte a začněte promýšlet den, který přijde 20. dubna – Den zlepšení školy. Kdy každá třída 

navrhne a případně i zrealizuje svůj nápad na zlepšení naší školy. 

 

 



 

3. Odpovědi na dotazy z minulého setkání 

 - Žáci 9. tříd by rádi pasovali prvňáčky na školáky (krmení kaší a pasování mečem) – určitě 

není možné krmit mladší žáky čímkoliv doneseným z domova. Ale je to velmi zajímavý nápad – dalo by 

se pasovat prvňáčky či děti z přípravné třídy, předávat žáky 5. tříd novým paní učitelkám apod. Na 

žákovském parlamentu bohužel nyní nebyli zástupci 9. A a  9. B. 

4. Dotazy žáků/tříd 

 - Dal by se nějak zvelebit lesík před školou? Lavičky, prolézačky pro žáky čekající na autobus. – 

Bohužel ne, prostor není náš, staráme se pouze o údržbu. 

- Nebylo by možné čekat v nějaké učebně/odpočívárně o volné hodině před odpoledním 

vyučováním. – ANO, aktuálně řešíme, zjišťujeme počty žáků, kteří by využili. Zatím je možné čekat 

v hale školy do 15 hodin 

- Žáci 2. tříd se ptali na možnost dokoupit hračky do tříd na přestávky – karty, hlavolamy, 

deskové hry. – dle financí budeme průběžně doplňovat. 

- žáci 2. stupně by chtěli přístup ke školní wi-fi. – zatím ne, ale do budoucna s tím počítáme 

- Málo prostoru v hudebně, nedaly by se dát pryč židle – hudebna se vybavila novým 

nábytkem – jednotlivé židle s malým stolkem, je jich zde 30, aby se vešli všichni žáci ze tříd, kteří 

přijdou na výuku do hudebny. 

- Žádost žáků 2. stupně o možnost chodit na obědy bez doprovodu, čeká se na paní učitelky, 

na všechny spolužáky a někteří by mohli být dávno po jídle a zatím čekají na chodbě na 2. stupni než 

budou odvedeni na oběd. – ANO, zkoušíme od 1. 2. 2023 

- Nejoblíbenější jídlo – anketa mezi žáky školy o nejoblíbenější jídlo/jídla, a poté by toto 

výherní jídlo uvařila školní jídelna. – anketa probíhá do 10. 2. 2023, v březnu bude uvařeno na přání. 

- Kdy bude doplněna interaktivní tabule do učebny paní učitelky Hejcmanové – poslední třída 

na 2. stupni, kde je pouze dataprojektor a klasická tabule. - Tato třída se připravuje na rekonstrukci 

v rámci projektu Města Chomutov.  

 

  

 

         Zapsala Lucie Nguyen 

 


